
 
 

Adelsö 3 december 2020 
 
 
 

Interpellation till kommunalråd Sivert Åkerljung  
tillika ordförande för  Barn och Utbildningsnämnden 
 

Bakgrund 
 
Vi har fått signaler från personal om att två av kommunens skolor upplever att deras skolor  
är för stora, Träkvista och Tappström med 600 elever vardera. Samtidigt planerar 
Ekeröalliansen att det ska byggas två stora skolor som har 50% större elevantal än Träkvista 
och Tappström. Dessutom tillkommer fristående skolkapacitet på Ekebyhovsskolans mark med 
1100 elever. 
 
Vi vill därför ställa följande fråga: 
 
Varför vill Ekeröalliansen bygga så stora skolor i Ekerö tätort, är det för att effektivisera? 
 
För Öpartiet 
Desirée Björk 
Bernt Richloow 

 

 


